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Den 3. mars 2016 ble det avhòldt møte i Måsøy kommunestyre
Møtet ble holdt på Havøysund Hotell - møterommet.

Møtet var berammet med møteinnkalling, saksliste og sakspapirer den 25. februar 2016.
Dette var sendt til kommunestyrets faste og vararepresentanter, media og øvrige pr. e-post.
Møtet var samtidig kunngjort på kommunens hjemmeside.

Den29. februar 2016ble det sendt ut en tilleggs sakliste og sakspapirer

Møtet ble satt kl. 09.00

Det ble foretatt navneopprop.

Til stede:

Funksjon
Ordfører
Varaordfører
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Varamedlem
Varamedlem
Varamedlem

Parti
SP

H
SP

SP

SP

SP

SP

SP

H
AP
AP
AP
AP
AP
AP
SP

AP
AP

Navn
Gudleif Kristiansen
Tor-Bjarne Stabell
Reidun Mortensen
BjømHarald Olsen
Åge Flaten
Mette Olsen
Amund Myrvold
Kenneth Johnsen
Knut Asbjørn Arnestad
Georg Mathisen
Reneè Andersen
Arvid Mathisen
Rune Mathisen
Bernth Sjursen
Elisabeth Jensen
Robin Jørgensen
Geir H. Leite
Hanne Mathisen

ForfaLL l{øtt for

FO

FO

FO
Amund Myrvold
Reneè Andersen
Elisabeth Jensen

Kommunestyret var fulltallig med 15 representanter til stede.

Fra administrasjonen:
Rådmann Inga Sørensen, og som sekretær i møtet kontorfaglært Lill-Iren Sjursen.
Teknisk sjef Lasse Danielsen, økonomisjef Ingrid Majala, sektorleder for helse og omsorg
Ann Jorunn Stock og sektorleder oppvekst Tone Hilde Faye var tilgjengelig i salen for å
kunne svare på evt. spørsmål.

Møteinnkalling - Godkj ent
Sakliste - Godkjent.



Det var ønskelig og ble stilt spørsmål på om interpellasjonen kunne bli behandlet først.
Det ble godkjent - enstemmig.

Repr. Rune Mathisen ble innvilget permisjon fra kl. 10.30 på grunn av reise.
Han underskrev protokollen og forlot møtet.
Representanten kom tilbake igjen kl. 11.30 da veien ikke åpnet, og tiltrådte møtet igjen.

Møtet hevet kl. 14.30
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Utvalg :

Møtested:
Møtedato:

Kommunestyret
Havøysund Hotell-
03. 03 .20!6

- møterommet
Tid: 09: 00

RepresentanLene innkal-les
snarest til tlf 41601845.
etter særskilt innkallinq.

herved. Eventuell-e
Vararepresentantene

forfall meldes
skal bare møLe

Vedtak

SAKLISTE

Saksnummer Journr.
Innhold
16/I T6/T29
ALKOHOLPOLITISK IIAI\IDLINGSPLA¡I FOR I4ASøY KOMMUNE FOR
PERIODEN 2OL6 2O2O

L6/2 L6/L60
FREMDRI FT S PT,A¡T KOMMUNEREFORM

16/3 16/767
NY STRATEGIPI,AT{ FOR VEST-FINN!ÍARK REGIONRÅD

L6/4 L6/1.69
KRJABBEUWAI,G . SLUTTRAPPORT

16/5 76/24r
KONTROLLRJAPPORT 2OL5
SKATTEOPPKRE\IERFT'NKSiIONEN FOR MASøY KOMMUNE

VEDR

1,6/6 r6/4e
A¡ISETTELSE RåDMAÀTN (unnt.off . S 25)

MÄSØY KOMMUNE , 9690 Havøysund, den 24. februar 20]6

r{ì*l¡¿¡-
CI AS tiansen

LJ fører
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Utvalg :

Møtested:
Møtedato:

TILLEGGSATßLTSTE

Kommunestyret
Havøysund Hotel-l - møterommet
03. 03.20L6 Tid: 09: 00

SAKLISTE

Saksnummer Journr.
Innhol-d
76 /1 L6 / 163
NOFO . VURDERING FELLES VAIUORDNING

16/8 1-6/281-
TNTERPELI,ASTON TTL KOMMT'NESTYRET 3. IIARS 2OL6

Måsøy kommune, 9690 Havøysund, 29.02.16

Vedtak

k^uU^,,,1*
eif istiansen
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t/16
ALKOHOLPOLITISK HANDLINGSPLAN FOR MÅSØY KOMMUNE FOR PERIODEN 2016 - 2O2O

Formannskapets innstilling:
Kommunestyret vedtar fremlagte forslag til <Alkoholpolitisk handlingsplan for Måsøy kommune for
perioden 2016 -2020>> med vedlegg.

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret vedtar fremlagte forslag til <Alkoholpolitisk handlingsplan for Måsøy kommune for
perioden 2016 -2020>> med vedlegg.

Enst. vedtatt

2/16
FREMDRIFTSPLAN KOMMUNEREFORM

Formannskapets innstillins:
Formannskapet vedtar det utarbeidede forslag til tidsplan for kommunereformarbeidet i Måsøy
kommune.

Behandling:

Repr. Bjørn Harald Olsen (SP) fremmet følgende tilleggsforslag:

Aprit - endres til:
Intensjonsavtale behandles i formannskapet og ekstraordinært kommunestyre i april

o

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret vedtar det utarbeidede forslag til tidsplan for kommunereformarbeidet i Måsøy
kommune.
lntensjonsavtale behandles i formannskapet og ekstraordinært kommunestyre i april.

Enst. vedtatt

3/16
NY STRATEGIPLAN FOR VEST-FINNMARK REGIONRÅD

Formannskapets innstilling:
Kommunestyret viser til <Forarbeid til ny strategiplan Vest-Finnmark Regionräd2015-2019> og

forslag til ny strategiplan og organisering av Vest-Finnmark Regionråd.

Kommunestyret mener at arbeidet i regionrådet må være mere konkret og målbart, samt relevant for
kommunene for å forsvare ressursbruken.
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Kommunestyret gir prinsipielt sin tilslutning til måI, strategier og organisering av Vest-Finnmark
Regionråd slik det framkommer i vedlagte dokumenter.

Samtidig ønsker kommunestyret å få vurdert om andre sammenslutninger, eventuelt sammen med

flere nye kommuner, kunne arbeide mere effektivt og oppnå bedre resultater.

Kommunestyret ber derfor samarbeidende kommuner / regiontinget vurdere en oppløsning av

regionrådet i sin nåværende form i den hensikt å etablere andre konstellasjoner.

Behandling:

Repr. Bernth Sjursen (AP) fremmet følgende forslag

Kommunestyret gir sin tilslutning til den framlagte strategiplanen for Vest-Finnmark Regionråd.

Votering:
Formannskapets innstilling og forslag fremmet av repr. Bernth Sjursen settes opp mot hverandre.
Formannskapets innstilling - Vedtatt mot 5 stemmer
Forslag fremmet av repr. Bernth Sjursen - falt

Kommunestvrets yedtak:

Kommunestyret viser til <Forarbeid til ny strategiplan Vest-Finnmark Regionräd2015-2019> og
forslag til ny strategiplan og organisering av Vest-Finnmark Regionråd.

Kommunestyret mener at arbeidet i regionrådet må være mere konkret og målbart, samt relevant for
kommunene for å forsvare ressursbruken.

Kommunestyret gir prinsipielt sin tilslutning til måI, strategier og organisering av Vest-Finnmark
Regionråd slik det framkommer i vedlagte dokumenter.

Samtidig ønsker kommunestyret ä fa vurdert om andre sammenslutninger, eventuelt sammen med

flere nye kommuner, kunne arbeide mere effektivt og oppnå bedre resultater.

Kommunestyret ber derfor samarbeidende kommuner / regiontinget vurdere en oppløsning av

regionrådet i sin nåværende form i den hensikt å etablere andre konstellasjoner.

Vedtatt mot 5 stemmer

4/16
KRABBEUTVALG - SLUTTRAPPORT

Formannskapets innstilling:
Kommunestyret takker utvalget for et raskt, grundig og utfullende arbeid i forbindelse med
utarbeidelse av rapporten og tar denne til orientering. Kommunestyret slutter seg samtidig til
utvalgets strategi i det videre arbeid.
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Behandling:

Repr. Arvid Mathisen (AP) reiser spørsmål om habilitet, jf/.fvl. $ 8. Ber kommunestyret vurdere om
han er innhabil i saken da han har mottatt honorar som prosjektleder for krabbeunalget.
Kommunestyret erklærer repr. Arvid Mathisen innhbil - Enst. vedtatt
Representanten fratrer setet under behandling av saken.

Repr. Knut Arnestad fremmet følgende tilleggs forslag på vegne av SP/H

, men ber om at en holder seg til alternativt krav om at hele Vest-Finnmark innlemmes i
kvalifi seringsområdet.

Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret takker utvalget for et raskt, grundig og utfullende arbeid i forbindelse med
utarbeidelse av rapporten og tar denne til orientering. Kommunestyret slutter seg samtidig til
utvalgets strategi i det videre arbeid, men ber om at en holder seg til alternativt krav om at hele Vest-
Finnmark innlemmes i kvalifiseringsområdet.

Enst. vedtatt

slt6
KONTROLLRAPPORT 201 5 VEDR. SKATTEOPPKREVERFUNKSJONEN FOR MÅSØY
KOMMUNE

Rådmannens innstillinq:
Kommunestyrettar kontrollrapport datert 15.02.2016 fra Skatteetaten til orientering.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret tar kontrollrapport datert 15.02.2016 fra Skatteetaten til orientering.

Enst. vedtatt

6lt6
ANSETTELSE RÅDMANN

FormannskaDets innstillins:
Formannskapet vedtar â g¡øre følgende innstilling overfor kommunestyret til stillingen som rådmann;
I - Lill Torbjørg Leirbakken, Oteren,
1 - Knut Äge Amundsen, Kvalsund.

Behandling:
Søker Knut Age Amundsen, Kvalsund, hadde trukket sin søknad før behandling i kommunestyret.
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Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar å ansette Lill Torbjørg Leibakken, Oteren, som rådmann i Måsøy kommune

Vedtatt mot 2 stemmer

7/16
NOFO - VURDERING FELLES VAKTORDNING

Formannskapets innstillins:
Formannskapet tar forhandlingene mellom rådmann og NOFO til ettenetning

Behandling:
Repr. Knut Arnestad (H) fremmet følgende tilleggsforslag:

Teknisk komite i samarbeid med administrasjonen kommer med forslag til ny vaktordning.

Enst. vedtatt

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret tar forhandlingene mellom rådmann og NOFO til etterretning
Teknisk komite i samarbeid med administrasjonen kommer med forslag til ny vaktordning

Enst. vedtatt

8/t6
INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYRET 3. MARS 2016

Behandling:
Repr. Arvid Mathisen (AP) hadde fremmet følgende interpellasjon:
I kommunestyremøte 17. desember 2015 sak 96/15 - Økonomiplan og budsjett 2016 vedtok
kommunestyret enstemmig etfellesþrslag i I2 punkter. Og jeg referer samtlige punkter:

1. Kommunestyret ba om at det settes i gangprosesser somfører til utgiftsreduserende tiltakpå
minst 1,9 mill lv som dekkes inn med reduksjoner i sentraladministrasjonen med lcr 300.000,
Kultur og oppvekt med lv 600.000 og I mill kr"fra Helse- og sosialsektoren.

2. Kommunestyret ber om en utredning om videre drift av Måsøy skole som leggesfram til
behandling april 2016.

3. Kommunestyret vilfortsatt avholde sine møter på dagtid også med bevertning. Rammenfor
Politisk styringsorgan økes med kr 100.000 som dekker tapt arbeidsfortjeneste og bevertning.
Beløpet dekkes inn ved reduksjon av serviceavtaler hvor det ikke innføres elektronisk
r e is er e gn in gs pr o gr am.
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5. KommunesQret vedtar at alle vannprøver som skal til laboratorium i Alta sendes med buss

eller på annen måte slik at man ikke tar kommunens ansatte ut av produksjon.

6. Kommunens traktor med tilhørende utstyr som tilhenger, snefreser og eventuelt annet utsyr
lyses utfor salg til høystbydende.

7. Kommunestyret ber om åfåframlagt en vurdering om brøytetjenesten i Havøysund kan
gjennomføres i egen regi, med egne ansatte og egne maskiner, til lqvere kostnadfor
kommunen totalt sett enn dagens kontrakt. Da brøytekontraktene går ut våren 2016 ber en

om at en slik utredning foreligger til behandling i løpet av februar/mars måned 20I 6.

8. Oppvarming av de store kommunale bygg tør en stor del av byggenes driftskostnader. Så vel
av økonomiske som miljømessige årsaker vil en omlegging fra elektrokjeler til
varmepumper med sjøvannfra Havøysundet som varmekilde, antakelig gi en stor
gevinst. Kommunestyret ber derþr om at det blirsatt i gang utarbeidelse av et skisseprosjekt

for å beregne potensialetfor oppvarming av rådhuset, omsorgsboliger, skolen, Polarhallen
og eventuelt andre bygg med varmepunpeløsning. Til formålet avsettes kr 150.000 som søkes

finansiert med lv 75.000 i tilskuddfra ENOVA og 75.000fra låneopptak.

9. Kommunesftret ber administrasjonen iverlæette forhandlinger med NOFO med henblikk på å

få til en avtale omfelles vaktordningfor brannvesen og oljvernet.

10. Kommunestyret viser til sitt vedtak i sak 82/11 Budsjett 2012 vedr. asfaltering og
gangßykkelvei til Hallvika. Kommunestyret vil nok en gang be ordfører/administrasjonen gå
i dialog medfulkeskommunenfor åfåforlenget gang- og sykkelveien helt til industriområdet
i Hallvika. Om nødvendig må kommunen kunne vurdere en deltakelse i et slikt prosjekt.
Samtidig må en jå avklart om vannledning til Hallvika må skiftes ut og om den eventuelt kan
legges i sjø. Det er viktig at denne delen av fylkesveien rustes opp med bla asfalt så snart
som mulig.

I l. I forhold til kommunereformen ber kommunestyret administrasjonen legge fram en strategi
til eventuelle forhandlinger med andre kommuner som en ser det naturlig åforhandle med.

12. Kommunestyret er sterkt belrymretfor den økonomiske situasjonenframover. Kommunestyret
ber derþr ordfører/þrmannskapet prosesser med sikte på å redusere kommunens
drtftsutgtfter slik at man silver den økonomiske handlefrihetenfor kommunen i tiden som
kommer. Kommunestyret nedsetter en prosjektgruppe som starter omstillingsprosjektet
umiddelbart. Til prosjektgruppa velges Tor Bjarne Stabell, Reidun Mortensen, Georg
Mathisen og økonomisjef Ingrid Majala. Gruppen konstituerer seg selv innen 15. januar
2016.

Ordfører, dette var et fellesforsløg som ble satt fram etter forhandlinger partiene imellom.
Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. Jeg ber ordfører å redegjøre for det enkelte vedtatte punkt,
om hvor saken står i dag, hvilke tiltak som er iverksatt og framdriften.for det enkelte tiltak.

Ordførerens svar på interpellasjonen:
Viser til interpellasjon datert 28. februar hvor representanten Arvid Mathisen ber ordfører om
redegjørelse for de enkelte vedtatte punkt i kommunestyrets vedtak i sak 96/15 - Økonomiplan og
budsjett 2015 - av 17. desember 2015.

I. Dette arbeidet er allerede godt i gang i de enkelte etater. Omsorgskomiteen vil i møte til 17.

mars få seg forelagt alternative forslag til innsparinger fra administrasjonen. Administrasjonen
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3.

4.

for Oppvelcst legger framforslag på innsparinger på omkring 650.000 lv. og vil komme tilbake
med utredninger i enkeltsqker. Sentraladministrasjonen har ikke påbegnt arbeidet.

(Detfremkommer videre i dette punktet noe som er noe uklartfor meg; midlene (1,9 mill.kr.) skal
dekke ínn reduksjon av eìendomsskatt og tilfortsatt drift av Måsøy skole.
Jeg kan ikke se at detfremkommer vedtak som tilsier at eiendomsskatten skal reduseres.)

2. Her ber kommunestyret om en utredning qv videre drift av Måsøy skole.

Spørsmålet er da om en skal forholde seg til vedtaket omfortsøtt drift av Måsøy skole (punkt 1) eller
om en skal utrede hvorvidt en skal opprettholde dagens skoletilbud kontra nedleggelse.
Det har som kjent oppstått en situøsjon ved Måsøy skole hvor lærermangel har medført at elevene nå
går i Havøysund 3 dager i uka og 2 dager på Måsøy. Dette ifullforståelse medforeldrene. Til neste

år vil det være 2 elever igjenfra Måsøy, og Oppvekstkomiteen vil komme medforslag til videre drift
s om for e I e gge s ko mmun e s ty r e for e nd e I i g b e handl in g s e ner e.

Det er ikke innført elektronisk reiseregningsprogram.

Leiebilavtale ble awiklet i henhold til kommunestyrets vedtak.

5. Vannprøverfra Havøysund sendes hver tirsdag med buss. En gang pr. mnd kommer det inn
vannprøverfra distrihet. Disse kommer med båt midt på dagen og må derfor kjøres til AIta
med kommunens egen bil slik som tidligere. Turen benyttes til å ta med returlast til kommunen

fra ulike leverandører i Alta.

6. Traktor med utstyr er lyst utfor salg med anbudsfrist 7. mars

7. Telvtisk etat er i gang med å regne på hvorvidt det vil lønne seg å drifte dette på kommunal
basis kontra avtale med private entreprenØrer. Foreløpige beregninger viser at utgiftene kan
bli omlning det samme ved begge alternativ, men at det kan ligge en liten besparelse ved
kommunal drift. Dette forutsetter bl.a. at egne ønsatte kanforestå brøytingen, og at disse har
nødve nd ige s er t ifikat er.

B. Dette er en sak som trenger større utredninger og er ikke igangsatt.

9. Se egen sak

10. Telcnisk sjef har vært i dialog medfulkeskommunen om gang- og sykkelvei til Hallvika.
Dialogen vilfortsette, men slik det ser ut pr. i dag kan vi bare påregne asfalt ut til Hallvika.

I1. Se egen sak. I tillegg er det riktig å informere om at en arbeidsgruppe hadde møte med
Hammerfest og Kvalsund kommuner den I. mars for å gjennomføre den såkalte <<nabopraten.>

Hensikten med møtet var åfå klarhet i hvorvidt en eventuellfremtidig sammenslåing er aktuell,
samt åfå înnspill til utarbeidelse av enfremtidig intensjonsavtale. Administrasjonen i de tre
kommunene utarbeider sammen etforlag som skalforelegges politisk behandling på et senere

tidspunkt. Videre ble det bestemt at neste møte mellom kommunene skalfinne sted 14. mars i
Havøysund.
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12. Leder for prosjehgruppa informerte formannskapet på siste møte at arbeidet i gruppa utsettes

til over sommeren da nåværende rådmann har sagt opp sin stilling og ny rådmann
sannsynligvis ikke kommer til å tilte fØl til sommeren.

Viser også til punkt I hvor detfremkommer at en konlcret skal se påfelles drift av Daltun/Bekketun
og Helsesenter. Også denne saken vil bli fremlagt for behandling i Omsorgskomiteens iJbm. pkt 1.

Til slutt í pkt. I2 har kommunestyret vedtatt investeringsbudsjettetfor 2016-2019 medforbehold om
endringer ifebruar 2016. Dette blir neppe godkjent øv Fylkesmannen. Budsjett kan ikke vedtas med

forbehold, men med endelige vedtak. Endringer skjer ved budsjettreguleringer.

Etter debatter i interpellasjonen fremmet repr. Arvid Mathisen (AP) følgende forslag til vedtak:

Kommunestyret kan ikke akseptere at administrasjonen ikke følger opp de vedtak som
kommunestyret eller andre politiske organer måtte vedta. Dersom noen vedtak ikke kan gjennomføres

eller ikke kan gjennomføres fullt ut skal dette rapporteres tilbake til det organet som har fattet vedtak
med begrunnelse og hvorfor vedtaket ikke kan effektueres.

I forhold til vedtak fra kommunestyret 17. desember 2015 sak 96115 - økonomiplan og budsjett 2016,

krever kommunestyret at administrasjonen lojalt iverksetter alle punktene i vedtaket umiddelbart.
Særlig vil kommunestyret peke på pkt. 12 i vedtaket og ber ordfbrer sørge for at arbeidsgruppen
kommer i arbeid så snart som mulig. I den forbindelse ber også kommunestryet om å ta imot tilbudet
fra konsulent Kurt Helge Johansen til en forstudie som et grunnlag for en søknad om finansiering av
omstillingsprosessen.

Deretter fremmet ordfører Gudleif Kristiansen (SP) følgende forslag til vedtak:

Det forventes at administrasjonen i samarbeid med komiteer og formannskap, der det er naturlig,
følger opp vedtak som kommunestyret har fattet.

Votering:
Først ble det votert over forslag fremmet av repr. Arvid Mathisen, og forslaget ble delt opp i2 avsnitt
der det ble votert punktvis:

1. avsnitt - Vedtatt mot 7 stemmer

2. avsnitt - falt mot 6 stemmer

Forslag fremmet av ordfører Gudleif Kristiansen falt i og med at 1. avsnitt i repr. Arvid Mathisen sitt
forslag ble vedtatt.

Kommunestyrets vedtak:
Kommunestyret kan ikke akseptere at administrasjonen ikke følger opp de vedtak som
kommunestyret eller andre politiske organer måtte vedta. Dersom noen vedtak ikke kan gjennomføres

eller ikke kan gjennomføres fullt ut skal dette rapporteres tilbake til det organet som har fattet vedtak
med begrunnelse og hvorfor vedtaket ikke kan effektueres.

Vedtatt mot 7 stemmer
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